
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 4. december 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

B 40
Forslag til folketingsbeslutning om at trække aktstykke 31 af 16. november
2017 om køb af nye kampfly tilbage fra Finansudvalget.
Af Eva Flyvholm (EL), Josephine Fock (ALT) og Holger K. Nielsen (SF) m.fl.

Spørgsmål 4
Forsvarsministeriet har i beslutningsgrundlaget ikke taget højde for omkost-
ninger til afhjælpning af støjgener. Forsvarsministeriet henviser til, at omfan-
get af støjgenerne først kendes, når kampflyene er købt og taget i brug, og at
ministeriet herefter vil arbejde med at reducere støjgenerne. Hvorfor har For-
svarsministeriet pludselig ændret standpunkt omkring budgettering, når mini-
steriet hele tiden har været bevidste om, at der vil være en overskridelse af de
glædende grænseværdier i visse områder omkring Flyvestation Skrydstrup?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Eva Flyvholm (EL).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 6. december 2017.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Eva.Flyvholm@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Jarlov
formand
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